
Protokół 

z przebiegu VIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w Gąsawie, która odbyła się w dniu  

18 sierpnia 2021 r. o godz. 9:00 w Hali Sportowej  

przy ul. Leszka Białego 6 w Gąsawie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9:00 i zakończono o godz. 9:40.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Adam Adamczyk 

2. Paweł Brzykcy 

3. Robert Dworek 

4. Jacek Mielcarzewicz 

Ad. 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Kazik powitał  przybyłych Radnych, Pana Wójta 

Błażeja Łabędzkiego, Panią Skarbnik Genowefę Bocian, Panią Sekretarz Natalię 

Nowakowską i otworzył VIII nadzwyczajną sesję Rady Gminy w Gąsawie.  

W sesji udział brało 11 Radnych co stanowi niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał, decyzji. 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który brzmiał: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości  

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 

terminu płatności oraz sposobu jej poboru; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek, terminów płatności i zasad 

poboru opłaty od posiadania psów; 

d) ustalenie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gąsawa na rok szkolny 2021/2022; 

e) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz deklaracji  

o dochodach gospodarstwa domowego; 

e) wprowadzenia zmian do budżetu gminy na rok 2021; 



f) wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

Nikt z Radnych nie zgłosił uwag do porządku obrad. 

Ad.3.  

Ad a) Pan Przewodniczący przedstawił uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie poboru 

podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów  

i wynagrodzenia za inkaso do podjęcia, natomiast o wprowadzenie poprosił Panią Sekretarz 

Natalię Nowakowską, która przedstawiła iż projekt uchwały został wywołany w związku  

z aktualizacja wykazu osób będących inkasentami na terenie Gminy Gąsawa oraz wobec 

faktu zmiany osoby na stanowisku sołtysa w sołectwie Marcinkowo Górne. Brak pytań ze 

strony Radnych. Pan w-ce Przewodniczący Roman Szczęsny odczytał tytuł uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano: za 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. b) Pan Przewodniczący Mariusz Kazik przestawił uchwałę zmieniająca uchwałę  

w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, terminu płatności oraz 

sposobu jej poboru oraz poprosił o wprowadzenie Panią Sekretarz. Pani Sekretarz Natalia 

Nowakowska przedstawiła, iż projekt przedmiotowej uchwały został wywołany w związku ze 

zmiana sołtysa w sołectwie Marcinkowo Górne, co wymaga zmiany inkasenta w tym 

sołectwie. Pan w-ce przewodniczący Roman Szczęsny odczytał tytuł uchwały. Podjęto 

głosowanie. 

Głosowano: za 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. c) Pan Przewodniczący Mariusz Kazik przestawił uchwałę zmieniająca uchwałę  

w sprawie określenia wysokości stawek, terminów płatności i zasad poboru opłaty od 

posiadania psów, o wprowadzenie poprosił Panią Sekretarz Natalie Nowakowską. Pani 

Sekretarz przedstawiła, iż należało zmienić inkasenta w sołectwie Marcinkowo Górne  

w związku ze zmianą osoby na stanowisku sołtysa. Pan w-ce Przewodniczący Roman 

Szczęsny odczytał tytuł uchwały. Podjęto głosowanie. 

Głosowano: za 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. d) Pan Przewodniczący Mariusz Kazik przestawił uchwałę dotyczącą ustalenie średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Gąsawa na rok szkolny 2021/2022, o wprowadzenie poprosił 

Pana Karola Wrzesińskiego, kierownika referatu oświaty.  



Pan Karol wrzesiński przedstawił, iż według ustawy prawo oświatowe, Rada Gminy określa 

na każdy rok szkolny średnią cenę jednostki paliwa w gminie, uwzględniając ceny paliwa na 

stacjach benzynowych na terenie gminy. Średnia ta jest niezbędna do wyliczenia wysokości 

zwrotu kosztów rodzicom uczniów niepełnosprawnych, kosztów jednorazowego przewozu 

dzieci, młodzieży, uczniów i rodziców. Brak uwag ze strony radnych. Pan w-ce 

Przewodniczący Roman Szczęsny odczytał tytuł uchwały. Podjęto głosowanie. 

Głosowano: za 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. e) Pan Przewodniczący Mariusz Kazik przestawił uchwałę ws. określenia wzoru wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

oraz o wprowadzenie poprosił Panią Sekretarz Natalię Nowakowską. Pani Sekretarz, iż  

w związku ze zmianami w art. 11 oraz art. 38 ustawy z dnia 10 grudnia 2020 r. o zmianie 

niektórych ustaw wspierających rozwój mieszkalnictwa, które spowodowały zmiany w art. 7 

ust. 1 ustawy z dnia 21 czerwca 2021 r. o dodatkach mieszkaniowych, został nałożony na radę 

gminy obowiązek podjęcia aktualizacji wniosków o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. W związku z powyższym podjęcie 

przedmiotowej uchwały jest uzasadnione. Brak uwag ze strony Radnych. Pan w-ce 

Przewodniczący Roman Szczęsny odczytał tytuł uchwały. Podjęto głosowanie. 

Głosowano: za 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. e) Pan Przewodniczący Mariusz Kazik przestawił uchwałę ws. wprowadzenia zmian do 

budżetu gminy na rok 2021, o wprowadzenie poprosił Panią Skarbnik Gminy Genowefę 

Bocian. Pani Skarbnik przedstawiła zmiany do budżetu. Pan Radny Roman Szewczyk zgłosił 

uwagę do zmian do budżetu, zwrócił się z pytaniem dot. Dokumentacji kosztorysowo-

projektowej na przebudowę drogi gminnej na odcinku Biskupin - Marcinkowo Dolne. 

Odpowiedzi udzielił Pan Tadeusz Gołębiewski wyjaśniając, że Pani Skarbnik przedstawiła 

zmiany w tych pozycjach, w których następuje zmniejszenie bądź zwiększenia kwot, jeśli 

chodzi natomiast o pytanie radnego, to pieniądze są zabezpieczone na przedmiotową 

dokumentację, stąd zostaje pominięta w niniejszych zmianach w budżecie. Brak więcej uwag 

ze strony Radnych. Pan w-ce Przewodniczący Roman Szczęsny odczytał tytuł uchwały. 

Podjęto głosowanie. 

Głosowano: za 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. f) Pan Przewodniczący Mariusz Kazik przestawił uchwałę ws. wprowadzenia zmian do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, o wprowadzenie poprosił Panią 

Skarbnik Genowefę Bocian. Pani Skarbnik przedstawiła zmiany do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2021-2030. Pan w-ce Przewodniczący Roman Szczęsny odczytał 

tytuł uchwały. Podjęto głosowanie. 



Głosowano: za 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 4. Wolne głosy i wnioski.  

Pan Radny Roman Szewczyk na prośbę Pani sołtys Biskupina Mirosławy Koc złożył 

oficjalny wniosek o wyremontowanie pokrycia wiaty przystanku w Biskupinie, żeby 

wymienić pokrycie z eternitu na blachę falistą i wymienić okno lub zniwelować tą wiatę  

i postawić plastikową. Odpowiedzi udzielił Pan Wójt informując, iż naprawa ta jest w zasięgu 

budżetu i zostanie wymienione pokrycie wiaty. 

Z kolejnymi wnioskami zwrócił się Radny Artur Mrówczyński z czterema sprawami, 

mianowicie: dot. drzewa na ulicy Biskupińskiej, którego wydział środowiskowy nie zezwala 

wyciąć, zatem aby je chociaż przyciąć. Przejścia dla pieszych, które nie jest możliwe do 

wykonania ze względu na brak chodnika do zejścia i aby podjąć rozmowy, czy zamiast 

chodnika można by zrobić dwu metrową wysepkę. Przypomnienie sprawy z Eneą, by 

pamiętać, żeby prowadzenie instalacji pod ziemią, w trakcie usunięcia słupa wykonać 

wcześniej, przed wykonaniem utwardzenia drogi. Dowiezienie piasku nad jezioro w Gąsawie, 

ponieważ założona mata zaczyna się zawijać i wypływać. Odpowiedzi udzielił Pan Wójt,  

iż piasek zostanie dowieziony, a z Eneą będą jeszcze prowadzone rozmowy, co do drzewa na 

ulicy Biskupińskiej będzie korekta, przejście dla pieszych będzie monitowane. 

Ad. 5. Zakończenie sesji. 

 

 

 

 

 


